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EDUCAŢIE

Rectorul Academiei SRI 
şi-a plagiat cărţile
Acuzaţiile de autoplagiat aduse rectorului 
Academiei SRI, Adrian Ivan, „se confi rmă” 
parţial, a decis UBB.  Pagina 2

SĂNĂTATE

În România, 
consumul de droguri 
începe de la 13 ani
Potrivit unei statistici, sunt un milion de 
persoane care au consumat „cel puţin o 
dată în viaţă” droguri.  Pagina 9

SOCIAL

Violenţa asupa copiilor 
devine „obişnuinţă”
Anul trecut au fost înregistrate peste 
17.000 de cazuri de abuz asupra copiilor, 
cele mai afectate fi ind minorele.  Pagina 9

ECONOMIE

Contract semnat pentru 
viaductele de pe A3
Cele două viaducte care vor fi  construite 
pe traseul Nădăşelu- Mihăieşti au o valoa-
re de 994, 7 milioane de lei.  Pagina 4

ACTUALITATE

De frica facturilor,
românii s-au spălat
cu apă rece
România face parte din grupul primelor nouă 
țări membre UE la capitolul scăderii consumu-
lui de energie din partea populației. Pagina 3
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Preşedintele CJ Cluj, Alin Tişe, despre regionalizarea României: 
„Cred în dezvoltarea Clujului, cred în dezvoltarea regiunii!“

Miercuri, 5 iunie, au început lucrările în 
teren la metroul din Cluj, cel mai mare pro-
iect de infrastructură din ultimii 30 de ani. 
Momentul a fost apreciat de preşedintele 
Consiliului Judeţean Cluj, Alin Tişe, care 
a declarat că proiectul metroului va atin-
ge toată zona metropolitană şi astfel toa-
tă regiunea se va dezvolta.

„Cred că astăzi, cu acest proiect, noi po-
liticienii putem răspunde cu sufl etul curat 
la întrebarea «Ce lăsăm după noi după noi, 
copiilor şi nepoţilor noştri, în perspectiva 
dezvoltării acestui judeţ şi acestei ţări?» 
Cred că aceste proiecte majore, care se 
demonstrează proiecte regionale – să nu 
uităm că acest proiect va atinge toată zo-
na metropolitană, deci putem vorbi deja de 

o microregiune şi ulterior de o regiune – 
cred că acestea sunt cheia României în 
următorii ani. Domnilor miniştri şi preşe-
dinţi de partid să nu uităm de reforma ad-
ministrativă care presupune inclusiv a-
ceastă dezvoltare regională a României. 
Cred mult în dezvoltarea Clujului, cred mult 
în dezvoltarea regiunii noastre, dar cred că 
România are nevoie de această reformă, ca-
re ar însemna o revoluţie administrativă 
din toate punctele de vedere, iar acest mo-
del de dezvoltare din regiunea noastră, 
a Clujului, se poate multiplica în toată 
România şi cred că două partide mari ca-
re îşi asumă astăzi guvernarea sunt singu-
rele care pot să facă această reformă admi-
nistrativă”, a declarat Alin Tişe.
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Un nou terminal de plecări la Aeroportul Cluj 
„Un adevărat succes pentru infrastructura aeroportuară din România” 

CONSTRUCTOR CU EXPERIENȚĂ ȘI SOLUȚII INOVATIVE PENTRU METROUL DIN CLUJ

Metroul din Cluj, primul mare
proiect „la cheie” din România 

Constructorul metroului din Cluj, asocierea Gulermak-Alstom-Arcada, are o experiență vastă în domeniu și a mai realizat 
proiecte de transport subteran în Paris, Istanbul, Dubai, America de Nord și Centrală. Cum va săpa tunelurile pe sub Cluj? 
La ce adâncime vor fi stațiile? Când va circula prima garnitură de metrou pe sub Cluj? Răspunsurile, în pagina 5

EMIL BOC | primarul 
municipiului Cluj-Napoca

 „Astăzi, aici, 
în Florești, marcăm 

momentul de 
începere a lucrărilor 
la metroul din Cluj. 
Da,, se întâmpplă la 

Cluj,j, în Transilvania, 
în România. 

Acest metrou va 
aduce în continuare 

locuri de muncă și 
ne va permite să 
fi m în Europa, cu 

fruntea sus. Acest 
pproiect nu este 

ppentru următoarele 
alegeri,, ci este 

un pproiect ppentru 
următoarele 

generațții.“

Emil Boc: „Este un proiect pentru viitoarele generații!”


